
 

Zápis ze 6. zasedání Obecního zastupitelstva v Javorníku dne 07.12.2017 v 18.00 hodin 

 

     Přítomni: Bartheldi Leoš, Nešpor Daniel, Jindřiška Trinklová, Němec Roman, Němcová Věra  

                   Pechanec Pavel, Severová Leona. 

 

    Program zasedání: 1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

                                2. Přečtení zápisu z minulého zasedání      

                       3. Schválení programu 

                                4. Schválení rozpočtu na rok 2018 

                                5. Rozhodnutí 2/2017 

                                6. Inventarizační komise 

                                7. Rozpočtová změna 7, 8/2017 

                                8. Plán komisí na rok 2018 

                                9. Svoz TKO na rok 2018 

                              10. Vánoční kapřík 

                              11. Sport o Vánocích 

                              12. Beseda s důchodci 

                              13. Charita Nové Hrady 

                              14. Žádost Mysliveckého spolku Potočiny - Hrušová    

                              15. Sportovní areál 

                              16. Žádost pana Cibulky   

                              17. Žádost pana Havlíka 

                              18. Žádost pana Korny 

                              19. Nabídka firmy Atomicon s.r.o.  

                              20. Diskuze   

 

 

 

1. 

Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Návrh usnesení 234: 

 

Obecní zastupitelstvo volí ověřovatele zápisu, kterými jsou Leona Severová a Roman Němec  

a zapisovatelem Daniel Nešpor. 

 

 

Výsledek hlasování : Pro: 7     Proti: 0    Zdrželi se:   0 

 

Usnesení č. 234 bylo schváleno. 

 

                                                                          2. 

Přečtení zápisu z minulého zasedání 

 

Leona Severová přečetla zápis z minulého zasedání. K zápisu nebyly připomínky. 

 

 

3. 

Schválení programu 

 

Starosta obce přednesl návrh programu obecnímu zastupitelstvu na zasedání č. 06/2017 

o návrhu programu zasedání zastupitelstva obce bylo hlasováno. 

 

Návrh usnesení 235:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje program jednání zastupitelstva obce.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 235 bylo schváleno. 



 

 

 

4. 

Schválení rozpočtu na rok 2018 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo rozpočet na r. 2018.  

 

Příjmy: 3.542.000,- Kč 

Výdaje: 3.542.000,- Kč 

Financování : 0,- Kč 

 

Závazným ukazatelem pro sledování rozpočtu jsou paragrafové příjmy  a paragrafové výdaje  

dle  zákona č. 205/200 Sb. V platném znění. 
 

Návrh usnesení 236:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje rozpočet obce na r. 2018 

 

Závazným ukazatelem pro sledování rozpočtu jsou paragrafové příjmy  a paragrafové výdaje  

dle  zákona č. 205/200 Sb. v platném znění. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 236 bylo schváleno 

 

5. 

Rozhodnutí 2/2017 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členům zastupitelstev 

územních samosprávných celků ve znění pozdějších předpisů. 

 

Měsíční odměny podle tohoto nařízení budou poskytnuty členům zastupitelstva od 1.1.2018. 

 

Návrh usnesení 237: 

 

Zastupitelstvo obce Javorník stanovuje svým neuvolněným členům za výkon funkce odměny za 

měsíc v následujících částkách: 

 

Starosta: 11.950,- Kč 

Místostarosta: 10.640,- Kč 

Předseda výboru/komise: 2.190,- Kč 

Člen výboru/komise: 1.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0  

 

Usnesení číslo 237 bylo schváleno 

 

 

 

6. 

Inventarizační komise 

 

Starosta obce jmenoval inventarizační komisi provedením inventury majetku k 31/12/2017. 

 

Složení: předseda Jindřiška Trinklová 

             členové   Pavel Pechanec, Věra Němcová 

 

 

 

 



7.  

Rozpočtové opatření 7, 8/2017 

 

Starosta obce informoval zastupitele o rozpočtové změně. 

 

Obecní zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtovou změnu č. 7, 8/2017 ( viz. příloha ).   

 

 

 

8. 

Plán komisí na rok 2018 

 

Starosta obce požádal předsedy jednotlivých komisí k vypracování a předložení plánu činností na rok  

2018 do příštího zasedání.  

 

 

 

9. 

Svoz TKO na rok 2018 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo výši poplatků za svoz TKO na r. 2018. Firma AVE Čáslav zvýšila 

cenu za odpad z 340,- Kč na 370,- Kč na osobu. Starosta obce navrhl, aby poplatky byly ve stejné 

výši jako v r. 2017. Výběr poplatků bude proveden stejně jako v letošním roce. Termíny budou včas 

oznámeny. 

 

Návrh usnesení 238:  

 

Obecní zastupitelstvo schválilo výši poplatků za svoz TKO na r. 2018 ve stejné výši jako v r. 2017. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 238 bylo schváleno 

 

 

 

10.  

Vánoční kapřík 

 

Svépomocný spolek Javorník pořádá  dne 22.12.2017 od 18:30 hod tradiční setkání občanů obce se 

zpíváním vánočních koled.  

 

 

11 

Sport o Vánocích 

 

SK Javorník připravilo pro občany obce sportovní vyžití o vánočních svátcích. Plakát s jednotlivými 

termíny bude vyvěšen o obecních vývěskách.  

 

 

 12. 

Beseda s důchodci 

 

Beseda s důchodci se bude konat v sobotu dne 20.1.2018 na sále v Kulturním zařízení od 15 hod. 

 

 

 

 

 

 

 



13. 

Charita Nové Hrady 

 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost o poskytnutí finančního daru charitě Nové Hrady na úhradu 

provozních nákladů poskytovaných sociálních služeb. 

 

Návrh usnesení 239:  

 

Obecní zastupitelstvo schválilo finanční dar Charitě Nové Hrady ve výši 5.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 239 bylo schváleno 

 

 

 

14. 

Žádost Mysliveckého spolku Potočiny – Hrušová 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost Mysliveckého spolku Potočiny – Hrušová o 

doplnění plodonosných dřevin v celkové výši 3.726,- Kč 

 

 

Návrh usnesení 240:  

 

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje žádost Mysliveckého spolku Potočiny – Hrušová o doplnění 

plodonosných dřevin v celkové výši 3.726,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 240 bylo schváleno 

 

 

15. 

Sportovní areál 

 

Starosta obce oznámil zastupitelům, že bylo provedeno převzetí sportovního areálu s drobnými 

nedodělky, které budou odstraněny v jarních měsících. Místostarosta požádá o zkolaudování 

sportovního areálu. Obecní zastupitelstvo se dále dohodlo, že provozní řád, správce hřiště a ceny 

permanentek budou řešeny na příštím zasedání OZ v únoru 2018. Do té doby zastupitelé přednesou 

své návrhy.  

 

16. 

Žádost pana Cibulky 

 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost pana Cibulky o osazení žlabovek do příkopu silnice III. třídy 

od manželů Abrahamových ke vpusti u autobusové zastávky před křižovatkou. 

 

 

Návrh usnesení 241:  

 

Obecní zastupitelstvo neschválilo žádost pana Cibulky o osazení žlabovek do příkopu silnice III. třídy 

od manželů Abrahamových ke vpusti u autobusové zastávky před křižovatkou. 
 

 

Výsledek hlasování: Pro: 0  Proti: 6  Zdrželi se:  1 ( Roman Němec ). 

 

Usnesení nevzniklo 



 

 

17. 

Žádost pana Havlíka 

 

Obecní zastupitelstvo opětovně projednalo žádost pana Havlíka o osazení obrubníků a zabudování 

svodnic do místní komunikace. Na základě místního šetření dne 3.12.2017 zastupitelé dospěli 

k závěru, že souhlasí s umístěním 2 kusů svodnic do místní komunikace u rodinných domů č.p. 21 a 

110. Dále zastupitelé nesouhlasí se zabudováním obrubníků u domu č.p. 99 a to z důvodu zúžení 

průjezdnosti např. při zimní údržbě.  
  

 

Návrh usnesení 241:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost pana Havlíka o zabudování svodnic do místní 

komunikace u rodinných domů č.p. 21 a 110.  

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 241 bylo schváleno 

 

 

18. 

Žádost pana Korny 

 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost pana Korny o vyasfaltování obecní cesty na p. č. 1108. 

 

 

Návrh usnesení 242:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a neschválilo žádost pana Korny.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 0  Proti: 7  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 242 nevzniklo 

 

Na základě místního šetření ze dne 3.12.2017 zastupitelé obce navrhli řešení v podobě zabudování 

odvodňovacích žlabů u rodinného domu manželů Novákových s terénními úpravami, které by měly 

svést vodu na „Benešův kopec“. Od nově zabudovaných žlabů směrem ke stávajícím svodnicím bude 

položen asfaltový povrh. 

 

 

19.  

Nabídka firmy Atomicon s.r.o. 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo nabídku firmy Atomicon s.r.o. na vytvoření pasportu obecního 

majetku. 

 

Návrh usnesení 242:  

 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a neschválilo nabídku firmy Atomicon s.r.o. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 0  Proti: 7  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 242 nevzniklo 

 

 

 



 

20. 

Diskuze 

 

Zastupitel Roman Němec vznesl požadavek na zahájení jednání s firmou BKN Vysoké Mýto, ohledně 

snížení ceny za vypracování projektové dokumentace na zasíťování obecních pozemků z důvodu 

rozhodnutí zastupitelstva nechat vyprojektovat pouze 4 parcely místo původních 8 parcel. 
 

Dále upozornil na neaktualizovanou vývěsku v osadě Vysoká. 

 

Zastupitel Pavel Pechanec upozornil na neaktuální tabulku svozu TKO na elektronické vývěsce. 

 

Závady shledané kontrolním výborem budou projednány na únorovém zasedání OZ. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Daniel Nešpor                                                   Starosta obce: Bartheldi Leoš 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 11.12.2017 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

 

Leona Severová 

 

 

 

Roman Němec 

 


